
Årsmøde for Lauritzen - veteranerne 2023.

Forrnøde d. 6/6 - 2023. kl. 8.3O.

Bestyrelsen samlet for at gennemgå dagsorden - regnskab - vatg og budget.

Eer blev enighed far at bestyrelsen bevilgede en /z fl. Vin elter tilsvarende
drikkevarer pr. deltager tilårsfesten. 

r

Knud Nielsen og Jonas Jensen kom senere til rnødet.

Generalforsarnling for Lauritzefi - veteranerne d. 6lg - 2fi23.

Kl. L5.30 - HstelTrcense. 33 fremm6dte.

Fcrmande*r * Jens Sclruie - bød veikommen og startecte meel at mindes vores
medlem - Poul Erik Hansen: der er afgået ved døden. Bestyrelsen har valgt at
sende en buket til Mette Hansen, og der er kvitteret. Ligeledes en tanke ti! afdøde
Ole Lauritzen og Bente Damsgaard. 1 minuts stilhed.

Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslog Peter Funck - ingen modkandidater, og
derrned yalgt.

Derefter genrierrgar*g af tiagsorden- f ngen kommentarer tii sidste årsmøde referat,
ag ingen kommentarer tildagsorden. r

Derefter formandsberetning ved formand Jens Schulz. Se udsendte bilag.

Bernærkninger: lngen - rnen efterfølgende applaus.

Regnskabs fremiæggeise Gennemgang af det udleverede regnskab for 2CI22. Det ser
meget paent ud. lngen bemærkninger - men stor applaus.

Budget fremlæggelse: Budget for 2023 ag 2O24. Der forventes LL5 medlemmer,

Bemærkninger: Der gives drikkevarer tilaftensmaden - er medberegnet,

Spørgsmål: Hvorfor spørges JL. Fonden ikke om et tilskud til generalforsamlingen -
det vil De helt sikkert give.

Budget 2024. Blev udleveret og gennemgået. lngen bemærkninger - meft stor
apptaus tbr et pænt stykke arbejde.

Kontingcnt: Bestyrelsen foreslår iiærrdret kantirrgent. 150 kr. pr. meciiem.



Forslag. Der van ikke indkammet forslag titr generalfdrsamlingen.

valg: Formanden Jens Schulz afgår og ønsker ikke genvalg. Anders HanghØj sørensen
vil gerne indtræde 5{-}ffi ny formanci, og det blev vedtaget rned ekstra stor applaus.

Anders sørensen fortalte tidt arn hans livsforl*b i både sejiende som iandbaseret
tjeneste,

Suppleanter: Bent Engsig ønskede ikke genvalg. uffe Nielsen * Hiørring - overtager
g:osten. Knud Nielsen ønskede genvalg cg fortsætter.

Bilagskontrollanter: §teffen.tustesen Ønskede genvalg og fortsæfter. Tom Jepsen
ønskede ikke genvalg. Dorrit Larsscn blev nyvalgt.

Eventuelt: Hans Søndergaard vil ikkefsntsætte med facebook opgaven - Anders
Bech ThØgersen overtager posten. Skal det væreen åben eller en lukketgruppe-
Anders Thøgersen tager en snak med Hans ssndergaard.

trlk Christiansen forespurgte ornkring opdatering od styrkelse af fnreningens
hjemmeside. Bla. Besætningslister og andet panirmateriale - opfordring til
medlernmerne om at konnme med informationer. hvis man ligger inde med
sådanne Anders Thøgersen fremk$m rned ideer omkring en arbeidsgrupp€ onrkring
hjemmesiden * Anders Thøgersen: Erik Christiansen og Hans Søndergaard.

Frerntiden for næste årsmøde 2a24.Skalholdes omkring 5/6 -217.4. Helsingør blev
foreslået - Knud fareslog et mere ydmyg'. sted, skalvaere for hyggerrs rkyici.
Helsingør blev vedtaget til næste årsm6de.

Ole Larsen overrakte den afgående formand Jens Schulz en vingave fra bessrelsen,
som tak for et godt leder"skab gennenn 5 år.

De afsluttende bemærkninger fra Jens Schulz med en tak for gaven - en tak for de 6
år som formand og en;*or tak til dirigenten * Peter Funck - for et flot afholdt msde.

Derefter * virie;e tii å agen. .
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